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Zapisnik sa 5. sjednice Vijeća roditelja školske godine 

2022/2023. 

održane 7. lipnja 2022. godine u 18.00 sati 

 

Sjednica je održana na poziv Vijeća roditelja Osnovne škole Kajzerica, gđe. Majde Tometić sa 

sljedećim dnevnim redom: 

1. Verifikacija prethodnog Zapisnika 

2. Organizacija izvanučioničke nastave u školskoj godini 2023./2024. 

3. Razno 

Sjednici su prisustvovali sljedeći predstavnici razrednih odjela u Vijeću roditelja: 

1.a Željka Majcen 4.d Sandra Obuljen 
1.b / 5.a Plamenka Godić Šprišić 

1.c Dina Štrbić 5.b Ante Raić 

1.d Biserka Čuljak (zamjena) 5.c Vlasta Posavec 
2.a Ines Kus 5.d / 
2.b Vanja Milaković 6.a / 
2.c Mario Sabljić 6.b Vlatka Jurić 

2.d Klementina Gržalja 6.c Sadia Globan 

2.e Tanja Klišanin Brčić (zamjena)  6.d / 
3.a Daniela Trtinjak Semenčić 

(zamjena) 
7.a Tanja Ladović Blazević 

3.b Anita Dičak Majić (zamjena) 7.b Vladimir Perić 
3.c Marta Cvetkov 7.c Anka Smilčić Žigić 
3.d / 7.d Ivan Kastmuller 

4.a Ines Vodanović 8.a Iva Movre Šapić 

4.b / 8.b Ivanka Vanjak 

4.c Buga Novak 8.c Lea Grbić 

Sjednici su prisustvovali ravnateljica gđa. Majda Tometić i tajnik gdin. Marin Karin. 

Zapisničarka je Lea Grbić. 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 3. sjednice Vijeća roditelja  

Zapisnik s treće sjednice Vijeća roditelja je pročitan i jednoglasno usvojen. 

 

2.  Organizacija izvanučioničke nastave u školskoj godini 2023./2024. 

Ravnateljica otvara sjednicu govoreći da je dobila zahtjev većine članova VR-a za sjednicu 
upućen mejlom od strane Predsjednice VR-a s tematikom organizacije višednevnih izleta te 
upućuje VR da postave pitanja na koja je došla dati odgovor. Navodi da je sve što može danas 
reći i napisala u svom pisanom odgovoru koji je upućen članovima VR-a. Naglašava da se 
Školski kurikulum i Godišnji plan i program rada donose u rujnu, a VR ga dobiva na 
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razmatranje. Navodi da su razrednici sedmih razreda na posljednjem sastanku razmotrili 
mogućnost da u osmom planiraju dvodnevnu terensku nastavu, a da će o organizaciji roditelje 
obavijestiti razrednici na roditeljskim sastancima. Razrednici mogu i ne moraju  voditi učenike 
na višednevnu izvanučioničku nastavu, ne postoji nikakva pravna regulativa koja ih može to 
natjerati.  

Postavljeno je pitanje kad se najranije može organizirati terenska nastava- odgovoreno je da 
javni poziv može ići nakon usvajanja školskih dokumenata, nakon 15.10. Javni poziv reguliran 
je Pravilnikom. 

I dalje se kod takve organizacije naglašava problem neplaćanja. Roditelji predlažu detaljnije 
ugovore o putovanju agencije i roditelja, te roditeljski sa ravnateljicom na kojem bi se sve 
obaveze naglasile uz prava. Ravnateljica ponavlja da je sve to regulirano Pravilnikom.  

Postavljaju se pitanja - mogu li sada s razrednicima 7. razrednika raspraviti žele li voditi djecu. 
Mogu na roditeljskom sastanku. Kad će to biti u kurikulumu- u 9. mjesecu. 

Postavljeno je pitanje kada i kako roditelji mogu utjecati na unos izvanučioničke nastave u 

kurikulum. Ravnateljica je objasnila da se kurikulum kreće raditi krajem kolovoza, da se 

roditelji na prvom sastanku u rujnu obavještavaju o planu izvanučioničke nastave. Roditelji 

mogu iznijeti svoje mišljenje i predložiti neku neka izvanučioničku nastava, no ona mora biti 

povezana s ishodima kurikuluma.  

S obzirom da je prijevoz po gradu jako skup pa se to navodi kao česti razlog za nemogućnost 

čestih posjeta u gradu, roditelji su pitali mogu li djeca ići npr. pješke u kino, na što je 

ravnateljica dogovorila da mogu ići prema planu koji je iznesen roditeljima.  

Više puta je traženo pojašnjenje od strane predstavnika sedmih razreda zašto će se na 

višednevnu izvanučioničku nastavu u osmom razredu (tzv. maturalac) ići na samo dva dana, 

na što je odgovoreno da svaki plan donose razrednici. Ravnateljica je podsjetila da osmaši idu 

na terensku nastavu u Vukovar i da imaju osam dana nacionalnih ispita. 

Sljedeće školske godine Školu u prirodi planiraju četvrti razredi (sadašnji treći), a treći razredi 

(sadašnji drugi) nemaju to u planu do četvrtog razreda, što je odluka razrednica. 

Postavljeno je pitanje kako možemo pomoći školi u organizaciji izvanučioničke nastave, a 

ravnateljica je odgovorila da možemo doći na roditeljski sastanak na kojem se glasa o odabiru 

terenske nastave, a ne da se redovito događa da od 25 roditelja dolazi tek nekolicina, da se 

predstavnik razreda za Povjerenstvo za odabir višednevne terenske nastave bira na prvom 

roditeljskom sastanku te da možemo pratiti školske stranice kada škola objavi javni poziv da 

zamolimo agencije da se jave kako bismo imali što više ponuda i mogli izabrati najpovoljniju.  

3. Razno 

  

a) postavljeno je pitanje hoće li sljedeće godine četvrti razredi imati mogućnost ručka u 

školi, rečeno je da neće. 

b) Osmi razredi će imati podjelu svjedodžbi 29. lipnja. 

c) Dan uspješnosti će se organizirati u utorak 20.6. za sve učenike koji su osvojili nagrade 

i njihove mentore te roditelje koji su u mogućnosti doći.  

d) Zadnja dva tjedna nema roditeljskih sastanaka i informacija, a razrednici su dužni 

organizirati 3 roditeljska sastanka tijekom školske godine.  
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e) Postavljeno je pitanje o razbijenom staklu na drugom katu i rečeno je da nema brige 

jer se radi o trokomponentnom staklu koje je samo puknuto s jedne strane, a staklo 

će tako i tako biti zamijenjeno u skoroj budućnosti. Staklo je pregledano odmah nakon 

puknuća. 

f) Nacionalni ispiti će se održavati opet osam radnih dana u ožujku.  

 

Sjednica je zaključena u 19.30.  

 

KLASA: 600-09/23-01/3 

URBR: 251-665-23-2 

 

 


